

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : YB TUAN WONG LING BIU
[SARIKEI]**

TARIKH : 13 NOVEMBER 2014 (KHAMIS)

SOALAN :

Tuan Wong Ling Bui [Sarikei] minta **PERDANA MENTERI** menyatakan bilakah Akta Hasutan akan dimasuhkan. Apakah sebab Kerajaan masih tidak mahu memansuhkan Akta Hasutan dengan segera demi prinsip menjaga hak asasi rakyat.

JAWAPAN: PUAN HAJAH NANCY BINTI HAJI SHUKRI
MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI

Tuan Yang di-Pertua,

1. Sebagaimana yang telah diumumkan oleh YAB Perdana Menteri pada 11 Julai 2012, Kerajaan telah membuat keputusan untuk memansuhkan Akta Hasutan 1948 [*Akta 15*] dan menggantikan dengan suatu undang-undang baru yang dikenali sebagai Akta Keharmonian Nasional. Keputusan untuk menggantikan Akta Hasutan 1948 dibuat bagi mencari mekanisme yang dapat menentukan keseimbangan terbaik antara keperluan menjamin kebebasan bersuara setiap warganegara sebagaimana yang diperuntukkan di dalam Perlembagaan Persekutuan, dengan keperluan untuk menangani kompleksiti kemajmukan yang wujud di Malaysia.

2. Sungguhpun begitu, Kerajaan amat prihatin dan mengambil maklum akan pandangan dan maklum balas yang telah diberikan oleh pelbagai pihak berhubung dengan isu pemansuhan ini.

3. Sehubungan dengan itu, YAB Perdana Menteri melalui kenyataan akhbar beliau bertarikh 12 September 2014 telah memaklumkan bahawa rundingan yang menyeluruh akan diadakan dengan semua pihak berkepentingan. Selepas proses rundingan tersebut diadakan, barulah Kerajaan akan menentukan hala tuju yang akan diambil berhubung dengan Akta Hasutan 1948.

Sekian, terima kasih.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN

**DARIPADA : DATUK NUR JAZLAN BIN MOHAMED
[PULAI]**

TARIKH : 13 NOVEMBER 2014

SOALAN : 23

Datuk Nur Jazlan bin Mohamed [Pulai] minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan berapakah luas kawasan pencarian di Selatan Lautan Hindi yang sudah diterokai bagi mencari serta mengesan lokasi pesawat MH370 dan berapakah kos yang sudah dibelanjakan bagi mencari pesawat MAS terbabit.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Sehingga 5 November 2014, kawasan seluas 3,000 kilometer persegi daripada 160,000 kilometer persegi kawasan pencarian yang dipetakan dalam *bathymetric survey* sudah diterokai bagi mencari serta mengesan lokasi pesawat MH370.

Sehingga kini, Kerajaan telah membelanjakan sebanyak **RM32,642,167.76** bagi menampung kos operasi mencari dan menyelamatkan pesawat MH370.